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Abstract (en)
[origin: WO2015113825A1] Sections of a rolled product (1) are, as they pass through a cooling path (2), initially cooled in a first cooling phase by
means of front cooling devices (6), are then not cooled in a subsequent second cooling phase, and are finally cooled again, in a subsequent third
cooling phase, by means of rear cooling devices (8) of the cooling path (2). A control device (10) of the cooling path receives in each case an initial
energy value (EA) exhibited by the sections before they pass through the cooling path (2). Said control device furthermore receives a target energy
(E1*) and a target enthalpy (E2*). The control device (10) determines a first target cooling medium profile (K1*) on the basis of the initial energy
value (EA) and the target energy (E1*). Said control device controls the front cooling devices (6) in accordance with the first target cooling medium
profile (K1*) while the respective section is passing through the front cooling devices (6). The control device (10) determines a second target cooling
medium profile (K2) on the basis of an expected enthalpy for the respective section in the second cooling phase and the target enthalpy (E2*). Said
control device controls the rear cooling devices (8) in accordance with the second target cooling medium profile (K2*) while the respective section of
the rolled product (1) is passing through the rear cooling devices (8).

Abstract (de)
Abschnitte eines Walzguts (1) werden während des Durchlaufens einer Kühlstrecke (2) zunächst in einer ersten Abkühlphase I mittels vorderer
Kühleinrichtungen (6) gekühlt, sodann in einer daran anschließenden zweiten Abkühlphase II nicht gekühlt und schließlich in einer daran
anschließenden dritten Abkühlphase III mittels hinterer Kühleinrichtungen (8) der Kühlstrecke (2) erneut gekühlt. Eine Steuereinrichtung (10)
der Kühlstrecke nimmt jeweils eine anfängliche Energiegröße EA entgegen, welche die Abschnitte (14) vor dem Durchlaufen der Kühlstrecke
(2) aufweisen. Sie nimmt weiterhin eine Sollenergie E1* und eine Sollenthalpie E2* entgegen. Die Steuereinrichtung (10) ermittelt anhand der
anfänglichen Energiegröße EA und der Sollenergie E1* einen ersten Sollkühlmittelverlauf K1*. Sie steuert die vorderen Kühleinrichtungen (6)
entsprechend dem ersten Sollkühlmittelverlauf K1* an, während der jeweilige Abschnitt die vorderen Kühleinrichtungen (6) passiert. Anhand einer für
den jeweiligen Abschnitt in der zweiten Abkühlphase II erwarteten Enthalpie EZ und der Sollenthalpie E2* ermittelt die Steuereinrichtung (10) einen
zweiten Sollkühlmittelverlauf K2. Sie steuert die hinteren Kühleinrichtungen (8) entsprechend dem zweiten Sollkühlmittelverlauf K2* an, während der
jeweilige Abschnitt des Walzguts (1) die hinteren Kühleinrichtungen (8) passiert.
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